

PRESS RELEASE

Uzbekistan Economic Day in Europe, October 23rd, 2025



Pictures from the event: <https://flic.kr/s/aHBqjCyrXc>

Brussels, 23 October 2025 – The Europe-Uzbekistan Association for Economic Cooperation (EUROUZ) hosted the flagship international forum “Uzbekistan Economic Day in Europe”, bringing together senior policymakers, business leaders, and representatives of international institutions to discuss new opportunities for investment, trade, and innovation between the European Union and Uzbekistan.

The event took place on the eve of the official visit of the President of the Republic of Uzbekistan, Shavkat Mirziyoyev, to Brussels on 23–24 October. The event served as the premier annual platform connecting Uzbekistan’s rapidly modernizing economy with Europe’s business and policy community. With more than 250 participants attending in person and online,

the event demonstrated EUROUZ’s growing role as a bridge between European markets and Uzbekistan’s reform-driven economic transformation.

The forum opened with welcoming remarks by Teresa Ribera - Executive Vice-President of the European Commission for Clean, Just and Competitive Transition; Laziz Kudratov - Minister of Investment, Industry and Trade of the Republic of Uzbekistan; and Pierre-Paul Antheunissens, Chairman of the Board of

EUROUZ and CEO of EDF Central Asia. In their addresses, the speakers highlighted the deepening partnership between Uzbekistan and the European Union, built upon mutual economic interests, shared values of sustainable development, and a common ambition to strengthen Eurasian connectivity. The welcoming session set a forward-looking tone for the day, reaffirming both sides' commitment to translating Uzbekistan's reform agenda into tangible partnerships, joint projects, and expanded access to European markets.

The first thematic session, "Uzbekistan as a New Global Business Hub," brought attention to Uzbekistan's fast-growing investment climate, the modernization of its industrial and financial sectors, and its emergence as one of Central Asia's most attractive destinations for international investors. The panel featured Edvardas Bumsteinas, Head of Asia and Pacific Division at the European Investment Bank; Abdulla Azizov, Chairman of the Pharmaceutical Industry Development Agency; and Vsevolod Li, CEO of the European representative Office of IT Park Uzbekistan. The speakers emphasized that Uzbekistan's economic liberalization, diversification of exports, and digital transformation have positioned the country as a strategic node in regional trade and technology value chains.

A key moment of the forum was the exchange of agreements and memorandums between Uzbek and European institutions, highlighting the event's practical impact and growing economic cooperation. Exchanges were among UZ-SAT JV LLC, SES, and VEON (Beeline) on project implementation in telecommunications; JSC Uzkimyosanoat and NEXTCHEM S.p.A. on industrial cooperation; and ProCab JV LLC and Admetos Trading GmbH on cable product supplies. In addition, the Pharmaceutical Industry Development Agency concluded a Memorandum of Understanding with Schaeffer Nutraceuticals (Germany), while the Ministry of Investment, Industry and Trade of the Republic of Uzbekistan formalized new partnerships with the Europe-Uzbekistan Association for Economic Cooperation (EUROUZ), Ahlers Logistics, Bluemont, and AIM Group through a series of memoranda and partnership action plans. These agreements underline the forum's role in translating dialogue into concrete cooperation between Uzbekistan and the European Union.

The second panel, "Uzbekistan at the Crossroads of Eurasian Connectivity," examined the country's evolving role as a transport, logistics, and financial bridge between Europe and Asia. The session featured Peteris Ustubs (European Union), Céleste Laporte Talamon (OECD), Davide Monguzzi (European Investment Bank) and Calin Nicolae Anton (GREYSTAR Real Estate Partners). Participants discussed current progress in developing infrastructure corridors, investment in sustainable logistics, and harmonization of technical and financial standards to strengthen cross-border cooperation. They also noted that closer alignment with European practices in corporate governance, public-private partnerships, and financial transparency will be instrumental for Uzbekistan's continued integration into regional and global markets.

The following panel, "Water Sustainability and Critical Raw Materials" addressed the strategic importance of Uzbekistan's natural resource base for the European Union's clean energy transition. Charlotte Adriaen, Head of DG INTPA at the European Commission, Atabek Alimdjanov, Deputy Secretary General of EUROUZ and Head of Tashkent Branch, Han Ilhan, Advisor to the Chairman of Uzbekistan Technological Metals Complex, and Silvere Delaunay, SVP and CEO for Central Asia & Caucasus at Suez, explored the potential for joint ventures in mining, processing, and sustainable use of critical raw materials and water treatment and management processes. The discussion underscored the need for responsible resource management, transparency in supply chains, and ESG-compliant frameworks to ensure that resource-based cooperation contributes to both economic growth and environmental stewardship.

The afternoon session, “Uzbekistan as a Global IT Hub,” was led by Sherzod Shermatov, Minister of Digital Technologies of Uzbekistan. Minister Shermatov presented Uzbekistan’s rapidly expanding digital economy, the success of its IT Park, and the government’s broader strategy to position the country as a regional leader in digital innovation. He noted that the IT sector is becoming a new pillar of bilateral economic cooperation, providing opportunities for joint projects in software development, cybersecurity, and digital infrastructure. The audience also heard perspectives from private sector representatives and investors highlighting Uzbekistan’s young talent pool, favorable regulatory environment, and growing export capacity in IT services.

In his closing remarks, Oybek Shaykhov, Secretary-General of EUROUZ, reflected on the achievements of the day and the Association’s mission to provide a trusted institutional platform for dialogue between Europe and Uzbekistan. He emphasized the need to translate discussions into practical outcomes, joint investments, and sustained cooperation across sectors.

The event concluded with a networking lunch, where participants continued informal exchanges on potential partnerships, new investment projects, and institutional cooperation. The atmosphere of collaboration and optimism reflected the shared understanding that Uzbekistan’s integration with European markets represents not only economic opportunity but also a strategic partnership grounded in mutual interests and long-term vision.

EUROUZ extends its sincere appreciation to all speakers, partners, and participants for their contributions to making Uzbekistan Economic Day in Europe 2025 a success. The Association also acknowledges the strong support of the European Investment Bank, OECD, European Commission, and numerous private sector partners that contributed to the dialogue.

As Uzbekistan continues to implement bold reforms aimed at diversification, innovation, and sustainability, EUROUZ remains committed to supporting its members and stakeholders through dedicated initiatives, knowledge sharing, and international engagement. By fostering open dialogue and collaboration between Europe and Uzbekistan, EUROUZ continues to play a pivotal role in shaping the economic bridge that connects Central Asia to the European Union.

We would also like to express our sincere gratitude to our sponsors and partners the Ministry of Investment, Industry & Trade of the Republic of Uzbekistan, as well as the European Investment Bank, Wallonia Export & Investment Agency, IT Park Uzbekistan, VEON, EastCham Finland, SUEZ, Lawday, and WR Group for their invaluable support and collaboration in advancing this shared vision.



EUROUZ, the Europe-Uzbekistan Association for Economic Cooperation, is an international business association & a European Chamber of Commerce in Uzbekistan, working to provide comprehensive support to its members to understand their target market, build more robust business networks & enable a better dialogue with both public & private stakeholders. EUROUZ is a recognized European non-profit, non-commercial association with headquarters in Brussels & a full official branch office in Tashkent. Its members fully fund EUROUZ through membership fees. Contact: info@eurouz.com

MATBUOT XABARI
Yevropada O'zbekiston Iqtisodiy Kuni, 2025-yil 23-oktabr



Tadbir suratlari: <https://flic.kr/s/aHBqjCyrXc>

Bryussel, 2025-yil 23-oktabr. — Yevropa - O'zbekiston Iqtisodiy Hamkorlik Birlashmasi (EUROUZ) o'zining yillik xalqaro forumi — “Yevropada O'zbekiston Iqtisodiy Kuni”ni o'tkazdi. Tadbir Yevropa Ittifoqi va O'zbekiston o'rtasidagi investitsiya, savdo va innovatsiyalar sohalaridagi yangi imkoniyatlarni muhokama etish uchun yuqori darajadagi siyosatchilar, biznes rahbarlari hamda xalqaro institutlar vakillarini birlashtirdi.

Mazkur forum O'zbekiston Respublikasi Prezidenti Shavkat Mirziyoyevning 23–24-oktabr kunlari Bryusselga amalga oshirgan rasmiy tashrifi arafasida bo'lib o'tdi. Tadbir mamlakatning jadallik bilan modernizatsiyalanayotgan iqtisodiyotini Yevropa biznes va siyosiy doiralari bilan bog'lovchi yetakchi yillik platformaga aylandi. 250 dan ortiq ishtirokchi — oflayn va onlayn formatlarda qatnashdi, bu esa EUROUZning Yevropa bozorlarini O'zbekistonning islohotlarga asoslangan iqtisodiy o'sish jarayoni bilan bog'lovchi muhim ko'priq sifatidagi o'sib borayotgan ro'lini namoyon etdi.

Forumni Yevropa Komissiyasining toza, adolatli va raqobatbardoshlikka o'tish bo'yicha ijrochi vitse-prezidenti Teresa Ribera, O'zbekiston Respublikasi investitsiyalar, sanoat va savdo vaziri Laziz Qudratov, hamda EUROUZ Boshqaruv kengashi raisi va EDF Central Asia bosh direktori Pyer-Pol Antyunissen ochib berdi. O'z nutqlarida spikerlar O'zbekiston va Yevropa Ittifoqi o'rtasidagi tobora mustahkamlanib borayotgan hamkorlikni — o'zaro iqtisodiy manfaatlar, barqaror rivojlanish qadriyatlari va Yevroosiyo bog'liqligini kuchaytirish yo'lidagi umumiy intilishlar asosida shakllanayotganini ta'kidladilar.

Kirish qismi ikki tomonning O'zbekiston islohotlarini aniq hamkorlik va qo'shma loyihalarga aylantirishga sadoqatini tasdiqladi.

Birinchi tematik sessiya — "O'zbekiston — yangi global biznes markazi" — mamlakatning tez sur'atlarda o'sib borayotgan investitsiya muhiti, sanoat va moliya tarmoqlarining modernizatsiyasi, shuningdek, O'zbekistonning Markaziy Osiyodagi eng jozibador xalqaro sarmoyadorlar manzillaridan biriga aylanishiga bag'ishlandi. Panel munozarada Yevropa investitsiya bankining Osiyo va Tinch okeani bo'limi rahbari Edvardas Bumsteynas, Farmatsevtika sanoatini rivojlantirish agentligi raisi Abdulla Azizov, hamda IT Park Uzbekistan'ning Yevropa vakolatxonasi rahbari Vsevolod Li ishtirok etdi. Spikerlar iqtisodiy liberallashtiruv, eksport diversifikatsiyasi va raqamli transformatsiya O'zbekistonni mintaqaviy savdo va texnologik zanjirlarning strategik tuguniga aylantirayotganini qayd etdilar.

Forumning muhim qismi — O'zbekiston va Yevropa tashkilotlari o'rtasida memorandumlar va kelishuvlar imzolanishi bo'ldi. Ular orasida UZ-SAT JV LLC, SES va VEON (Beeline) o'rtasidagi telekommunikatsiya loyihalari; "O'zkimyosanoat" AJ va italiyalik NEXTCHEM S.p.A. o'rtasidagi sanoat hamkorligi; ProCab JV LLC va Admetos Trading GmbH o'rtasidagi kabel mahsulotlari yetkazib berish bo'yicha bitimlar mavjud. Shuningdek, Farmatsevtika sanoatini rivojlantirish agentligi Germaniyaning Schaeffer Nutraceuticals kompaniyasi bilan hamkorlik memorandumini imzoladi. O'zbekiston Respublikasi Investitsiyalar, sanoat va savdo vazirligi esa EUROUZ, Ahlers Logistics, Bluemont va AIM Group bilan yangi sheriklik yo'l xaritalarini rasmiylashtirdi. Ushbu kelishuvlar forumning muloqotni aniq iqtisodiy hamkorlikka aylantiruvchi samarali maydon sifatidagi ahamiyatini tasdiqladi.

Ikkinchi panel — "O'zbekiston: Yevroosiyo bog'lanishining chorrahasida" — mamlakatning Yevropa va Osiyo o'rtasidagi transport, logistika va moliyaviy ko'prik sifatidagi o'zgarib borayotgan ro'liga bag'ishlandi. Sessiyada Petris Ustubs (YI), Celeste Laport-Talamon (OECD), Davide Monguzzi (EIB) va Kalin Anton (GREYSTAR Real Estate Partners) ishtirok etdi. Ular infratuzilma yo'laklarini rivojlantirish, barqaror logistika sohasidagi investitsiyalar va texnik hamda moliyaviy standartlarni uyg'unlashtirish masalalarini muhokama qildilar. Shuningdek, Yevropa amaliyotlariga yaqinlashish — korporativ boshqaruv, davlat-xususiy sheriklik va moliyaviy shaffoflik sohalarida — O'zbekistonning global bozorlar bilan chuqur integratsiyasi uchun muhim omil ekani ta'kidlandi.

Keyingi sessiya — "Suv barqarorligi va muhim xom ashyo resurslari" — Yevropa Ittifoqining toza energiyaga o'tish jarayonida O'zbekistonning tabiiy resurslar bazasining strategik ahamiyatini yoritdi. Charlotte Adrien (Yevropa Komissiyasi, DG INTPA), Atabek Alimdjanov (EUROUZ), Han Ilhan (O'zbekiston Texnologik Metallar Kompleksi), va Silver Delone (SUEZ) konchilik, qayta ishlash va suv resurslarini barqaror boshqarish sohalarida hamkorlik imkoniyatlarini muhokama qildilar. Munozarada resurslardan mas'uliyatli foydalanish, ta'minot zanjirlarida shaffoflik va ESG tamoyillariga muvofiqlik muhim ahamiyatga ega ekani ta'kidlandi.

Kunning ikkinchi qismida "O'zbekiston — global IT markazi" mavzusidagi sessiya o'tkazildi. Uni O'zbekiston Respublikasi raqamli texnologiyalar vaziri Sherzod Shermatov olib bordi. U mamlakatning tez sur'atlar bilan rivojlanayotgan raqamli iqtisodiyoti, IT Park'ning yutuqlari va O'zbekistonni mintaqaviy raqamli innovatsiyalar markaziga aylantirish bo'yicha hukumat strategiyasi haqida so'z yuritdi. Xususi sektor vakillari va investorlar esa yosh IT mutaxassislar salohiyati, qulay normativ muhit va IT xizmatlari eksportining o'sib borayotgan imkoniyatlarini ta'kidladilar.

Forumning yakuniy qismida EUROUZ Bosh kotibi Oybek Shayxov kun davomida erishilgan natijalar va Assotsiatsiyaning Yevropa hamda O'zbekiston o'rtasidagi ishonchli muloqot maydonini yaratishdagi

missiyasi haqida so'zladi. U muhokamalarning amaliy natijalarga, qo'shma investitsiyalarga va uzoq muddatli hamkorlik tashabbuslariga aylanishi zarurligini qayd etdi.

Tadbir networking tushligi bilan yakunlandi, unda ishtirokchilar yangi sherikchilik, investitsiya loyihalari va institutsional hamkorlik imkoniyatlarini muhokama qilishda davom etdilar. Samimiy hamkorlik va optimizm ruhi O'zbekistonning Yevropa bozorlariga integratsiyasi nafaqat iqtisodiy imkoniyat, balki o'zaro manfaat va uzoq muddatli ishonchga asoslangan strategik hamkorlik ekani haqidagi umumiy tushunchani aks ettirdi.

EUROUZ barcha spikerlar, hamkorlar va ishtirokchilarga ***"Yevropada O'zbekiston Iqtisodiy Kuni 2025"***ni muvaffaqiyatli o'tkazishga qo'shgan hissalar uchun samimiy minnatdorlik bildiradi. Shuningdek, Yevropa Investitsiya Banki, OECD, Yevropa Komissiyasi hamda ko'plab xususiy sektor hamkorlariga faol ishtiroklari uchun alohida tashakkur izhor etadi.

O'zbekiston iqtisodiyotini diversifikatsiya qilish, innovatsiyalarni joriy etish va barqaror rivojlanishga yo'naltirilgan islohotlarni davom ettirar ekan, EUROUZ o'z a'zolari va hamkorlarini maxsus tashabbuslar, bilim almashinuvi va xalqaro hamkorlik orqali qo'llab-quvvatlashga sodiq qoladi. Yevropa va O'zbekiston o'rtasida ochiq muloqot va hamkorlikni mustahkamlash orqali EUROUZ Markaziy Osiyo va Yevropa Ittifoqini bog'lovchi iqtisodiy ko'priklarni qurishda muhim rol o'ynamoqda.

Shuningdek, Assotsiatsiya O'zbekiston Respublikasi Investitsiyalar, sanoat va savdo vazirligi, Yevropa Investitsiya Banki, Wallonia Export & Investment Agency, IT Park Uzbekistan, VEON, EastCham Finland, SUEZ, Lawday va WR Group kompaniyalariga ushbu umumiy maqsad yo'lidagi beqiyos hamkorlik va qo'llab-quvvatlovlar uchun chuqur minnatdorlik bildiradi..



EUROUZ, Yevropa - O'zbekiston Iqtisodiy Hamkorlik

Birlashmasi — bu xalqaro biznes uyushma hamda

O'zbekistondagi Yevropa Savdo Palatasi bo'lib, o'z a'zolariga maqsadli bozorni tushunish, kuchli biznes tarmoqlarini shakllantirish va davlat hamda xususiy manfaatdor tomonlar bilan yanada yaxshi muloqot o'rnatishda keng qamrovli yordam ko'rsatadi. EUROUZ Bryusseldagi shtab-kvartirasi va Toshkentdagi rasmiy filialiga ega bo'lgan Yevropaning tan olingan nodavlat, notijorat tashkiloti hisoblanadi. EUROUZ a'zolik badallari orqali to'liq moliyalashtiriladi.

Aloqa uchun: info@eurouz.com

ПРЕСС РЕЛИЗ

Экономический день Узбекистана в Европе, 23 октября 2025 года



Фото мероприятия: <https://flic.kr/s/aHBqjCyrXc>

Брюссель, 23 октября 2025 года — Европейско-Узбекская Ассоциация по Экономическому Сотрудничеству (EUROUZ) провела свой ежегодный международный форум «Экономический день Узбекистана в Европе», собравший ведущих политиков, руководителей бизнеса и представителей международных институтов для обсуждения новых возможностей в сфере инвестиций, торговли и инноваций между Европейским союзом и Узбекистаном.

Мероприятие состоялось накануне официального визита Президента Республики Узбекистан Шавката Мирзиёева в Брюссель (23–24 октября). Форум стал ключевой ежегодной платформой, соединяющей стремительно модернизирующуюся экономику Узбекистана с деловыми и политическими кругами Европы. Более 250 участников — очно и онлайн — приняли участие в обсуждениях, что подчеркнуло возрастающую роль EUROUZ как моста между европейскими рынками и реформируемой экономикой Узбекистана.

Форум открылся приветственными речами Тересы Риберы, исполнительного вице-президента Европейской комиссии по вопросам чистого, справедливого и конкурентного перехода; Лазиза Кудратова — министра инвестиций, промышленности и торговли Республики Узбекистан; и Пьера-Поля Антуниссенса, председателя правления EUROUZ и генерального директора EDF Central Asia. В своих выступлениях спикеры подчеркнули углубление партнёрства между

Узбекистаном и Европейским союзом, основанного на общих экономических интересах, ценностях устойчивого развития и стремлении к укреплению евразийской связанности. Открывающая сессия задала конструктивный, устремлённый в будущее тон всему дню, подтвердив намерение сторон превращать реформы Узбекистана в реальные партнёрства, совместные проекты и расширение доступа к европейским рынкам.

Сессия «Узбекистан как новый мировой бизнес-хаб» — была посвящена стремительному росту инвестиционной привлекательности страны, модернизации её промышленного и финансового секторов и укреплению статуса Узбекистана как одного из наиболее перспективных направлений для международных инвесторов в Центральной Азии. Среди участников — Эдвардас Бумстейнас (Европейский инвестиционный банк), Абдулла Азизов (Агентство по развитию фармацевтической отрасли) и Всеволод Ли (Европейское представительство IT Park Uzbekistan). Спикеры отметили, что либерализация экономики, диверсификация экспорта и цифровая трансформация превратили Узбекистан в стратегический узел региональных торговых и технологических цепочек.

Ключевым моментом форума стало подписание ряда соглашений и меморандумов между узбекскими и европейскими институтами, что подтвердило практический характер и растущее экономическое взаимодействие сторон. В числе соглашений — между UZ-SAT JV LLC, SES и VEON (Beeline) по проектам в сфере телекоммуникаций; АО «Узкимёсаноат» и NEXTCHEM S.p.A. по промышленному сотрудничеству; ProCab JV LLC и Admetos Trading GmbH по поставкам кабельной продукции. Агентство по развитию фармацевтической отрасли заключило Меморандум о взаимопонимании с немецкой Schaeffer Nutraceuticals, а Министерство инвестиций, промышленности и торговли Узбекистана оформило новые партнёрства с EUROUZ, Ahlers Logistics, Bluemont и AIM Group. Эти соглашения подчеркнули роль форума как площадки, где диалог превращается в реальные проекты между Узбекистаном и ЕС.

Сессия «Узбекистан на перекрёстке евразийской связанности» — была посвящена роли страны как транспортно-логистического и финансового моста между Европой и Азией. В дискуссии приняли участие Петерис Устубс (ЕС), Селеста Лапорт-Таламон (ОЭСР), Давиде Монгузи (ЕИБ) и Калин Антон (GREYSTAR Real Estate Partners). Участники обсудили развитие инфраструктурных коридоров, инвестиции в устойчивую логистику и унификацию технических и финансовых стандартов. Было отмечено, что сближение с европейскими практиками корпоративного управления, ГЧП и финансовой прозрачности станет ключом к дальнейшей интеграции Узбекистана в региональные и глобальные рынки.

Сессия «Водная устойчивость и критически важные сырьевые ресурсы» — была посвящена стратегическому значению природных ресурсов Узбекистана для «зелёного» перехода ЕС. Шарлотта Адриен (Еврокомиссия, DG INTPA), Атабек Алимджанов (EUROUZ), Хан Илхан (Узбекский техно-металлургический комплекс) и Сильвер Делоне (Suez) обсудили потенциал совместных проектов в сфере добычи, переработки и устойчивого использования критических материалов и водных ресурсов. Подчёркивалась важность ответственного управления, прозрачности цепочек поставок и внедрения ESG-стандартов для гармоничного сочетания экономического роста и экологической ответственности.

Панель — «Узбекистан как мировой IT-хаб» — прошла под руководством министра цифровых технологий Шерзода Шерматова, который представил достижения страны в цифровизации, успех IT Park и стратегию превращения Узбекистана в регионального лидера технологических инноваций. Он отметил, что сектор IT становится новой опорой двустороннего экономического

сотрудничества, открывая возможности для совместных проектов в сфере ПО, кибербезопасности и цифровой инфраструктуры.

В заключительной речи Генеральный секретарь EUROUZ Ойбек Шайхов подвёл итоги форума, подчеркнув миссию ассоциации — быть надёжной институциональной платформой для диалога между Европой и Узбекистаном. Он отметил важность перехода от обсуждений к практическим результатам, совместным инвестициям и устойчивому межсекторному сотрудничеству.

Мероприятие завершилось нетворкинг-ланчем, на котором участники продолжили неформальные обсуждения потенциальных партнёрств и инвестиционных инициатив. Атмосфера сотрудничества и оптимизма отражала общее понимание: интеграция Узбекистана с европейскими рынками — это не только экономическая возможность, но и стратегическое партнёрство, основанное на взаимных интересах и долгосрочном видении.

EUROUZ выражает искреннюю благодарность всем спикерам, партнёрам и участникам за вклад в успешное проведение Экономического дня Узбекистана в Европе, а также благодарит Европейский инвестиционный банк, ОЭСР, Еврокомиссию и многочисленных представителей частного сектора за поддержку и активное участие в диалоге.

По мере того как Узбекистан продолжает реализацию масштабных реформ в области диверсификации, инноваций и устойчивого развития, EUROUZ остается приверженной поддержке своих членов и партнёров через специализированные инициативы, обмен знаниями и международное сотрудничество. Ассоциация продолжает играть ключевую роль в формировании экономического моста, соединяющего Центральную Азию и Европейский союз.

Мы также выражаем особую признательность Министерству инвестиций, промышленности и торговли Республики Узбекистан, Европейскому инвестиционному банку, Агентству Wallonia Export & Investment, IT Park Uzbekistan, VEON, EastCham Finland, SUEZ, Lawday и WR Group за их неоценимую поддержку и сотрудничество в реализации общей миссии.



Европейско-Узбекская Ассоциация по Экономическому Сотрудничеству (EUROUZ), является международной бизнес-ассоциацией и европейской торговой палатой в Узбекистане, оказывающей всестороннюю поддержку своим членам для определения их целевого рынка, установления прочных деловых связей и обеспечения диалога между государственными и частными заинтересованными сторонами. EUROUZ является признанной европейской, некоммерческой ассоциацией, полностью финансируемой членскими взносами, со штаб квартирой в Брюсселе и официально зарегистрированным филиалом в Ташкенте.

Контактная информация: info@eurouz.com